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Ημερομηνία: 26 Μαρτίου 2010, ημέρα Παρασκευή και ώρα 09:15’. 
Τόπος  Κτίριο Στρατώνων, Οδός Αγίου Μάρκου, Χανιά. 
Συνεδρίαση:  Τακτική. 
Παρόντες: Οι κ.κ. Ι. Γρυσπολάκης Πρύτανης, Ν. Βαρότσης Αντιπρύτανης Οικονομικού 

Προγρ/σμού & Ανάπτυξης, Μ. Πατεράκης Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων 
και Προσ/κού, Νικ. Ματσατσίνης, Α. Βαφείδης, Αθ. Λιάβας, Γ. Καρατζάς, Δ. 
Κανδυλάκης, Ε. Γρηγορούδης, Θ. Τσούτσος τακτικά μέλη ΔΕΠ, Π. Παρτσινέβελος, 
αναπληρωματικό μέλος ΔΕΠ, Σ. Μπούρος εκπρόσωπος μελών ΕΕΔΙΠ, Στ. 
Καρασαββίδης εκπρόσωπος μελών ΕΤΕΠ, Κ. Βαρούχα εκπρόσωπος Διοικητικού 
Προσωπικού, Γ. Παπουτσάκης, εκπρόσωπος προπτυχιακών φοιτητών, Ι. 
Κοτόπουλος εκπρόσωπος μεταπτυχιακών φοιτητών. 

Απόντες: Οι κ.κ. Ζωή Καραμάνου - Ροδολάκη (χωρίς δικαίωμα ψήφου), Ελ. Παπαδοπούλου, 
Κ. Μπάλας τακτικά μέλη ΔΕΠ, Κ. Παππάς, Λ. Μαστοράκης, Γρ. Μπλάνας, Γ. 
Ιγγλεζάκης (χωρίς δικαίωμα ψήφου) εκπρόσωποι προπτυχιακών φοιτητών, Ε. 
Λιαράκος εκπρόσωπος μεταπτυχιακών φοιτητών. 

Γραμματέας:  Ο κ. Γ. Παπαδογιάννης τακτικός υπάλληλος του Ιδρύματος. 
 
Επίσης παρευρίσκονται και οι  κκ. Μ. Γεωργακάκη Δ/ντρια Οικονομικών Υπηρεσιών του Ιδρύματος και Γ. 
Καπετανάκης για παρουσίαση των τεχνικών θεμάτων.  

 

Θέμα 2ο : Τεχνικά θέματα: 

 

γ. Επικύρωση απόφασης Πρυτανικού Συμβουλίου για επανάληψη της δημοπρασίας του έργου 

«Αποκατάσταση κτηρίου πρώην V Μεραρχίας στην Παλιά Πόλη των Χανίων». 

 

Ύστερα από πρόταση της Πρυτανείας και σχετική συζήτηση ομόφωνα η Σύγκλητος αποδέχεται 

απόφαση του Πρυτανικού Συμβουλίου, που λήφθηκε στη συνεδρίαση 307/2-3-2010, με την οποία 

εγκρίθηκε η επανάληψη της δημοπρασίας του έργου «Αποκατάσταση κτηρίου πρώην V Μεραρχίας στην 

Παλιά Πόλη των Χανίων», με τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις, σύμφωνα με το άρθρο 18 της 

Διακήρυξης, στις 18-3-2010 ημέρα Πέμπτη στα γραφεία του Πολυτεχνείου Κρήτης, οδός Ιωάννου 

Σφακιανάκη 36 Β, β’ όροφο, ενώπιον της αρμόδιας Επιτροπής. 

Σημειώνεται ότι αποφασίστηκε η επανάληψη της δημοπρασίας από το Πρυτανικό Συμβούλιο, λόγω 

του επείγοντος και επειδή αρκετοί διαγωνιζόμενοι δήλωσαν εγγράφως ότι ενώ προσήλθαν εμπροθέσμως τη 

μέρα της δημοπρασίας (2-3-2010), για κατάθεση της προσφοράς τους, εμποδίστηκαν να το πράξουν από 

διάφορα άτομα. 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Χανιά, 24-05-2017 

 
Η Γραμματέας  

 
 
 

Χαβρέ Δήμητρα 


